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Bestuurszaken 
In de eerste maanden van het verslagjaar paste het bestuur regelmatig afspraken 
aan met betrekking tot de activiteiten, conform de versoepelingen van de corona 
maatregelen. Het heeft na maart nog lang geduurd vóórdat leden en vrijwilligers 
weer het gevoel hadden dat alles gewoon was. Dat uitte zich onder andere in het 
afstand houden van elkaar, en de schroom hebben om soos en bingo te bezoeken. 
Maar ook het feit dat tijdens de corona periode meerdere Stokvisrijders overleden 
waren en nauwelijks afscheid van hen genomen kon worden, maakte het niet altijd 
makkelijk om elkaar weer spontaan te ontmoeten. 
 
In de loop van 2022 namen wij afscheid van een aantal leden en vrijwilligers 
vanwege gezondheid of verhuizing. Wij kregen bericht van het overlijden van  
Mevr. M. van Beek, mevr. M. Weulink en dhr. J. de Roo.  
 
In het voorjaar is de inschrijving in het UBO-register van de Kamer van Koophandel 
gerealiseerd. De Vereniging blijft zo voldoen aan haar wettelijke verplichtingen. 
 
Een belangrijker onderwerp voor het bestuur was de aanpassing van het 
Huishoudelijk Reglement. Dit was een logisch vervolg op de Statutenwijziging in 
2020. Het bestuur heeft de voorgestelde aanpassingen toegestuurd aan alle leden 
en besproken met hen op de Algemene Ledenvergadering. De wijzigingen hadden 
betrekking op de naamswijziging, invulling sponsoren en het verschaffen van 
informatie. De aanpassing van het Huishoudelijk Reglement werd goedgekeurd door 
alle aanwezige leden. 
 
Naast de gebruikelijke bestuurstaken passeerden diverse onderwerpen de revue: 

- Bij hun vertrek als beheerders van De Ark werden dhr. en mevr. Breedveld 
bedankt voor hun enorme inzet voor De Stokvisrijders. 

- Vanaf de zomer kan het bestuur voor haar vergaderingen kosteloos terecht in 
P.W. Janssen. Hier zijn wij zeer erkentelijk voor. 

- De nieuwe Burgemeester van Voorst mevr. Jorritsma-Verkade werd 
gefeliciteerd met haar benoeming. Helaas kon zij nog geen gehoor geven aan 
onze uitnodiging om kennis te maken, maar dat zal in 2023 zeker gaan 
gebeuren. 

- Er werd voor het eerst een bijeenkomst voor nieuwe leden georganiseerd. Zij 
kregen informatie over de gang van zaken binnen de Vereniging en waren 
heel positief over dit initiatief.  Deze bijeenkomsten krijgen een vervolg.  

- Er was veel belangstelling voor de Scootmobiel Trainingen in het verslagjaar. 
- Met BNN VARA werden opnames gemaakt over de veiligheid van scoot-

mobielen voor het nieuwe programma Test Case, zie elders in dit verslag.  
 
Het bestuur: 
Wilma Kok (voorzitter), Helmi Lever (vicevoorzitter),  
Wilma Binnendijk (secretaris), Riekie v.d. Velde (penningmeester),  
Duco Saadhoff (lid), Joke v. Tongeren (lid), John Burger (lid) 
Dick Joustra (vertegenwoordiger namens de Verkeersregelaars) 
 

 



Tochten 
De klimaatverandering heeft grote impact op tal van zaken. Voor het eerst werden 
onze Stokvisrijders rechtstreeks met de gevolgen hiervan geconfronteerd. 
Begin april regende het zo hard en was het zo ijskoud, dat besloten moest worden 
om de eerste tocht van het jaar te schrappen. Tot groot verdriet van de leden was 
het echt onverantwoord om op pad te gaan. De tocht van augustus werd uitgesteld 
omdat het bijna 40 graden was. Opnieuw onverantwoord om te rijden. Gelukkig 
kon door grote inzet van de Verkeersregelaars deze tocht een week later wel 
doorgang vinden. Op de Alg. Ledenvergadering zal het bestuur deze problemen 
bespreken met de leden. 
 
Het is iedere keer opnieuw een grote uitdaging om mooie tochten te organiseren. 
Goede herinneringen waren het Jumbo feestje op Het Boreelplein in het kader van 
de Flessenactie, koffiedrinken bij sponsor WK Scooter, de zomertocht naar Bussloo 
en de Snerttocht met bezoek aan de fietstunnel die beschilderd is met een 
onderwaterlandschap door M. Olde Loohuis. 
 
 

Test Case veiligheid en stabiliteit scootmobiel  
Tijdens de herfsttocht maakten wij kennis met een regisseur van BNN VARA. De 
Stokvisrijders werden gevraagd om mee te doen met opnamen voor het nieuwe 
programma TEST CASE. Omdat het onderwerp veiligheid en stabiliteit van 
scootmobielen de Vereniging aan het hart ligt werd besloten om mee te doen.  
Communicatie met het opnameteam en het verstrekken van achtergrondinformatie 
kostten veel uren en inzet van bestuursleden. Op 31 oktober namen 6 leden deel 
aan de testen en interviews en totaal waren 25 leden en vrijwilligers betrokken bij 
de opnamen. De dag was heel intensief voor alle betrokkenen en iedereen leerde 
veel. De Stokvisrijders kregen veel respect voor hun onuitputtelijk geduld. 
Tijdens het schrijven van dit Jaarverslag hoorden wij dat de uitzending op 31 
januari plaatsvindt. Het is heel spannend hoe het onderwerp uit de verf komt en 
welke reacties het gevolg zullen zijn. In ieder geval zijn De Stokvisrijders op 
voorhand trots omdat zij dit avontuur zijn aangegaan. De Vereniging heeft voor de 
eerste keer in haar geschiedenis mee gedaan aan een activiteit die niet alleen voor 
de leden bedoeld is, maar voor heel Nederland! 
 
 

Vrijwilligers 

Bij de tochten werd reeds de bijzondere inzet van onze Verkeersregelaars 
genoemd. Na de coronaperiode was het bestuur heel blij dat alle vrijwilligers de 
Vereniging trouw waren gebleven. In de loop van het verslagjaar hebben wij 
helaas, vooral door ziekte, toch afscheid moeten nemen van enkelen. 
Dat betekent dat wij aan het einde van het jaar een actie gestart zijn om nieuwe 
vrijwilligers te werven. 
Op 7 december, de nationale dag van de vrijwilliger, bedankt Deventer alle 
vrijwilligers. Ditmaal kregen de heren Burger, Saadhoff en Wolters bloemen 
aangeboden als dank voor hun inzet. 
 

 



Activiteiten  
Eindelijk hoefden wij geen “Activiteiten op Afstand” meer te organiseren. 
In dit verslag werd al genoemd dat het toch even wennen was vóórdat leden en 
vrijwilligers weer helemaal hun draai gevonden hadden. In de loop van het jaar 
ging het steeds beter en ook nieuwe leden vonden hun weg binnen de Vereniging. 
 
In het bijzonder noemen wij de december activiteiten. Nog nooit werd hier zo 
enthousiast en met een groot deelnemersaantal aan meegedaan. 
In een paar weken tijd volgden de Sinterklaas-Bingomiddag, het maken van 
kerstukjes in Het Hovenhuus, de Kerstbingo met originele prijzen en de laatste 
soosmiddag met kerstmuziek elkaar op en voor we het wisten was het jaar voorbij. 
Nieuw was de Lichtjes Tocht door de binnenstad. De deelnemers genoten en er 
volgt zeker een herhaling in het komend jaar. 
 
 

Financiën  
Onze penningmeester Riekie v.d. Velde beheert onze portemonnee als geen ander 
en wij zijn haar daarom veel dank verschuldigd. Het vergt veel inzicht om te 
zorgen dat de Vereniging financieel gezond blijft en dat er geld is voor alle 
activiteiten. Op de Algemene Ledenvergadering werd besloten om de kosten van 
het lidmaatschap te verhogen naar € 45,-. Echter in het najaar bleek dat de 
toename van allerlei kosten zoals boodschappen, energie en zorgverzekering voor 
veel mensen de nodige problemen brengt. Daarom heeft het bestuur besloten om 
de verhoging uit te stellen tot 1 januari 2024. 
 
Veel bedrijven gaven de nodige financiële ruggensteun. De namen van sponsoren 
zijn te vinden op onze website en zo mogelijk worden zij beurtelings genoemd 
tijdens de tochten. Daarnaast kwamen er ook extra inkomsten door onze eigen 
Bingoactiviteiten, Rabo ClubSupport en de Emballage actie van Jumbo Boreel. 
Hartelijk dank aan alle betrokkenen is hier op zijn plaats. 
 
Met vragen over de financiën kan men terecht bij de penningmeester. 
 

 
 

 


